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To: IESED@ rivm.nl]
From:

Sent: Thur 12/10/2020 10:10:34 AM

Subject: FW: zorgen over traceability COVID-vaccins

Received: Thur 12/10/2020 10:10:34 AM

«EE
Zie hieronder de mail van het KNMP (apothekers).
Kan ik hen vertellen over CIMS, of is dat te voorbarig gezien alle ontwikkelingen daarin de afgelopen weken?

Groet

Strategie- en Beleidsteam Infectieziektebestrijding - RIVM

Werkdagen:

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1 (interne postoak FEES
3720 BA Bilthoven

Sent: vrijdag 4 december 2020 17:05

Subject: RE: zorgen over traceability COVID-vaccins

Als aanvulling op onderstaand bericht: omdat het erop lijkt dat het COVID-vaccin via verschillende kanalen zal worden gegeven, is

het vastleggen van vaccinatiegegevens van de patiént een extra belangrijk aandachtspunt. En ook natuurlijk omdat het vaccin

nieuw is en er met verschillende COVID-vaccins zal worden gewerkt, in verband met het bijhouden van bijwerkingen.

En niet alleen het vastleggen, maar ook de uitwisseling van de vaccinatiegegevens zal een aandachtspunt zijn. Zeker omdat in de

huidige situatie vaccinatiegegevens van bijvoorbeeld de griepprik ook niet door de huisarts worden uitgewisseld naar andere

zorgverleners, en door de GGD gegeven vaccinaties ook niet.

In het geval van het COVID-vaccin lijkt het ons zaak dat de vaccinatiegegevens op patiéntniveau beschikbaar zijn in één database. In

het geval van geneesmiddelen gebeurt dit al, en heeft de apotheker het overzicht over alle geneesmiddelen die worden

voorgeschreven door verschillende zorgverleners. Dit heeft in de praktijk een enorme meerwaarde, zeker omdat de apotheker dat

geneesmiddelinteracties kan bewaken van geneesmiddelen die door verschillende zorgverleners worden voorgeschreven. Met wat

ICT-aanpassingen zouden we dit overzicht ook kunnen bereiken voor de COVID-vaccins.

Wij zouden hier graag over verder praten met jou, of een collega die zich bezighoudt met dit aspect.

lk hoor het graag,

Groeten, EXEY

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 14:57

Aan: ERE BRAY < @rivm.nl>

CC: FEAF @knmp.nl>

Onderwerp: zorgen over traceability COVID-vaccins

Zou ik iets aan je mogen voorleggen?



1022510

Wij werden benaderd door[EEziekenhuisapotheker en bestuurslid van de EAHP (European Assaciation of

Hospital Pharmacists). Zijn vraag is hoe het is geregeld met de traceability van de individuele COVID-vaccins (welk vaccin is

toegediend aan welke patiént). Dit ook in verband met het registreren van eventuele bijwerkingen, omdat het een nieuw vaccin is.

De EAHP maakt zich zorgen of dit goed is afgedekt.

Zou jij of een van je RIVM-collega’s hier iets over kunnen zeggen, en ook contactpersoon willen zijn voor de EAHP voor het geval zij

nog meer vragen hebben?

Alvast bedankt,

Groetjes, RES
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